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Protokół Nr XXXVII/21 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Rychwale 

odbytej w dniu 16 grudnia 2021 roku 
 
Nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali konferencyjnej Hali 
widowiskowo-sportowej i trwała od godz. 13:30 do godz. 14:10. 
 
W sesji wzięło udział 14 radnych. Radny nieobecny to: Mirosław Ośkowiak. 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Stefan Dziamara                   - Burmistrz Rychwała 
- Ewa Jędrzejczak                    - Z-ca Burmistrza Rychwała 
- Anna Wróbel                         - Skarbnik UGiM w Rychwała. 
- Marzena Grubska               - Kierownik Referatu Oświaty, Promocji, Kultury i Sportu  
 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 
Pkt 1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Rady Roman Drewniacki otworzył obrady i powitał zebranych. 
Poinformował, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowił quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
 
Pkt 2.  Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Roman Drewniacki poinformował, że porządek obrad radni 
wcześniej otrzymali. Spytał czy są uwagi do porządku obrad.  
Uwag nie było.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 
 
1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Pracy  na rok 2022   

Środowiskowego Domu Samopomocy  Typu D w Rozalinie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w gminie Rychwał na rok 2022.  
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7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Rychwale oraz stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Rychwale na 2022rok. 

8. Wolne wnioski. 
9. Zamknięcie XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Rychwale. 
 

 
Pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 rok. 
  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w 
materiałach   na sesję  i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady 
Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 
Przewodniczący poprosił Skarbnik Annę Wróbel o odczytanie projektu uchwały. 
Skarbnik odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Przewodniczący poddał pod 
głosowanie projekt uchwały: 

za  -14 
przeciw  -0 
wstrzymało się -0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (14 głosów) podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2021 rok. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
 
Ad. Pkt.4 
Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach 
na sesję i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 

     Przewodniczący odczytał projekt  
uchwały i poddał pod głosowanie: 

za  -14 
przeciw  -0 
wstrzymało się -0 
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Na sali obrad obecnych 14 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (14 głosów) podjęła uchwałę w sprawie dopłaty 
dla taryfowej grupy odbiorców usług. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
 
Ad. Pkt.5 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Pracy  na rok 2022 
Środowiskowego Domu Samopomocy  Typu D w Rozalinie. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach 
na sesję i był on szczegółowo omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady 
Miejskiej.  
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 
 
 

 
Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały  i poddał pod 
głosowanie : 

za  -14 
przeciw  -0 
wstrzymało się -0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (14 głosów) podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia  Planu Pracy  na rok 2022 Środowiskowego Domu Samopomocy  
Typu D w Rozalinie. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
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Ad. Pkt.6    
Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Rychwał na 
rok 2022. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach 
na sesję i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 

 
Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie: 

za  -14 
przeciw  -0 
wstrzymało się -0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (14 głosów) podjęła uchwałę w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Rychwał na rok 2022. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
Ad. Pkt.7 
Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Rychwale oraz stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Rychwale na 2022rok. 
   
Przewodniczący poinformował, że plany pracy Rady Miejskiej oraz stałych Komisji 
Rady Miejskiej radni otrzymali w materiałach na sesję i były one omawiany na 
posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do przedstawionych planów. 
Uwag nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie planów pracy Rady Miejskiej i 
Stałych komisji Rady Miejskiej pod 
głosowanie: 

za  -14 
przeciw  -0 
wstrzymało się -0 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. 
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Rada Miejska jednogłośnie „za” (14 głosów) przyjęła plany pracy Rady Miejskiej 
oraz stałych Komisji Rady Miejskiej na 2022 rok. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
Pkt 8. Wolne wnioski. 
Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Szpitala 
Zespolonego w Koninie, z prośbą o wsparcie finansowe. Przewodniczący odczytał 
treść pisma. 
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Przewodniczący powiedział, że przekazuje to pismo do Komisji Zdrowia, celem 
wypracowania stosownej opinii. 
 
 
Przewodniczący poprosił o odczytanie kolejnego pisma, które wpłynęło od OSP 
Grochowy, w-ce przewodniczącego Henryka Grądziela. 
Radny Henryk Grądziel odczytał pismo. 
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Przewodniczący powiedział, że samorząd Rychwała, w miarę swoich możliwości 
wspiera działalność jednostek OSP. Wśród radnych również są druhowie strażacy. 
Projekt uchwały budżetowej na rok 2022 został już opracowany, radni już się z nim 
zapoznali i wyrazili stosowne opinie. W projekcie uwzględnione jest prawie 400 
tyś. zł. na działalność straży pożarnych, w tym 36 tyś. z funduszu sołeckiego. W 
gminie Rychwał jest 11 jednostek OSP. Wnioski do budżetu na kolejny rok powinny 
wpłynąć do 25 września. W obecnym projekcie budżetu na 2022 r. , ze względu na 
ograniczone środki, nie został powyższy samochód dla OSP w Grochowach ujęty. 
Przewodniczący, powiedział, że przekaże to pismo komisji, która zajmuje się 
ochroną przeciwpożarową.   
Przewodniczący poprosił o zabieranie głosów w wolnych wnioskach. 
 



10 
 

Burmistrz powiedział , że kolejna sesja odbędzie się 30 grudnia i będzie to sesja 
budżetowa. 
Burmistrz wyjaśnił, że na początku grudnia była możliwość składania wniosków o 
dofinansowanie do nowych samochodów dla OSP. Wkład własny gminy powinien 
wynosić 400 tyś. zł. Ze względu na brak takich środków, wnioski nie zostały złożone. 
Burmistrz powiedział, że będzie ogłoszony drugi termin składania wniosków z 
„Polskiego Ładu”,. Gmina będzie starała się o dofinansowanie w kwocie do 5 
milionów na budowę nowej oczyszczalni ścieków. Gmina może złożyć trzy takie 
wnioski. 
Burmistrz poinformował, że w rozpoczęła się kontrola Urzędu Gminy przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową . Jest to kontrola kompleksowa i będzie trwać do 
lutego. 
Burmistrz złożył w imieniu swoim oraz pracowników Urzędu życzenia z okazji 
nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia. Burmistrz zaprasza również na 
rychwalski rynek na przywitanie nowego 2022 roku. 
 
 
Przewodniczący złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia. 
 
 
 
 
 
Pkt 9. Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Rychwale. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Roman 
Drewniacki zamknął XXXVII Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Rychwale. 
 
 
 
Protokołowała                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                          w Rychwale 
/Aleksandra Konieczka/ 
                                                                                                   Roman Drewniacki 


